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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Antoni Giluk – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pan Kazimierz Lechocki – Zastępca Wójta Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pani Beata Mieczkowska-Miśtal – Prezes Zarządu PKS Świdwin 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie projektów uchwał na V/2011 Sesję Rady Gminy 
2. Wolne wnioski 

 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba, który 
poprosił o zabranie głosu Pana Wójta. 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował radnych, że z dniem 1 marca 
2011 roku powołany jest Zastępca Wójta, którym został były Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki. 
 
Następnie oddał głos Pani Beacie Mieczkowskiej-Miśtal – Prezesowi Zarządu 
PKS Świdwin. 
 
Pani Prezes ponownie zwróciła się do Państwa radnych o zajęcie stanowiska    
w sprawie przystąpienia Gminy do Spółki Przedsiębiorstwo Komunikacji 
Samochodowej w Świdwinie Spółka z o.o., po jej komunalizacji.  
Przedstawiła bardzo obszerną informację na temat funkcjonowania                             
i komunalizacji PKS. 
Informacja oraz analiza finansowa za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2010 
roku stanowią załączniki do protokołu.  
Pani Prezes poinformowała również, że lepszym rozwiązaniem od prywatyzacji 
jest komunalizacja. Skomunalizowanym mieniem mogą zarządzać samorządy.                  
W przypadku zajścia nieprzewidzianych sytuacji, gmina może się w każdej 
chwili wycofać.  
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Zdaniem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Kaszuby musimy 
się bardzo zastanowić. Obowiązkiem Gminy jest zabezpieczenie transportu jej 
mieszkańcom.  
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował, że wstępnie akces 
przystąpienia do komunalizacji wyraziła Gmina Połczyn Zdrój i Gmina 
Brzeżno.  Pozostałe Gminy podchodzą do tematu z rezerwą. Jutro odbędzie się 
spotkanie pozostałych gmin u Pana Starosty w celu wypracowania stanowiska. 
Są obawy, że w razie strat trzeba będzie dopłacać. Zdaniem Pana Wójta jest 
duże zapotrzebowanie na kursy w soboty i niedziele. Kursy te są nie rentowne i 
będziemy musieli dopłacać. Pan Wójt uważa, że mimo wszystko powinniśmy 
zaistnieć, choćby symbolicznie. Pan Starosta na jutrzejszym spotkaniu ma 
przedstawić jak to funkcjonuje w Szczecinku.  
 
Pani Prezes PKS przekonywała, że podjęcie uchwały intencyjnej do niczego nie 
zobowiązuje.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba zwrócił się do radnych    

z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na upoważnienie Pana Wójta do negocjacji 

w sprawie skomunalizowania PKS – Komisja wyraziła zgodę jednogłośnie. 
 
Zastępca Rady Gminy Pani Halina Cybul nadmieniła, że PKS likwidując kursy 
autobusów nie informuje wcześniej mieszkańców. Taki przypadek miał miejsce 
w miejscowości Ząbrowo. Ludzie nie mieli czym dostać się do pracy. Bilety 
wykupują za cały miesiąc, a w soboty i niedziele autobusy nie kursują. 
 
AD.1. OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA V/2011 SESJĘ RADY 
GMINY 
 
Inspektor ds. Promocji Gminy Pani Emilia Wiszniewska przedstawiła Strategię 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Świdwin na lata 2008-2015. 
Strategia stanowi załącznik do protokołu Sesji Rady Gminy Nr V/2011 z dnia 29 
marca 2011 roku. 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła dwa projekty uchwał: 
 

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła pięć kolejnych 
projektów uchwał: 
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- w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności                        
w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk 
dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych  
i ich części 

- w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności                        
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych 

- w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/180/2001 z dnia 21 czerwca 2001 
roku w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali mieszkalnych 
ich najemcom i ustalenia zasad ich sprzedaży 

- w sprawie  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania                     
w Gminie Świdwin 

- w sprawie aktualizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Świdwin na lata 2008-2015 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 
Ad.2. WOLNE WNIOSKI 
 
   -     nie było    - 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska  


